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ČESKO: Situace kolem nás by se měla výrazně přiostřovat. To se však neděje. Můžeme si za
to sami. Přestože nám šlapou po hlavách, většina lidí se jen skloní a mlčí. Příkladů je
mnoho, reakcí minimum. Opravdu je mezi námi tolik neprobuditelných?

  Ceny elektřiny stoupají nikoliv kvůli vyšším nákladům na její výrobu, ale díky navyšování zisků
výrobců a jejich majitelů a akcionářů. Rekordní zisk ČEZu by měl být varováním. Je třeba si
uvědomit, že nám byl ukázán čistý zisk, v nákladech je však skryto mnohé, za co tento polostátní
podnik utrácel. A často to nejsou je režijní výrobní náklady, ale patří tam i nadstandardní platy a plno
připojených požitků, které se dají před berňákem skrýt. A dělá li to i samotný stát, který je
majoritním vlastníkem a akcionářem, je vcelku jasné, že mnoho peněz ještě před vyčíslením zisku
končí v kapsách politiků. Těch systémů a způsobů, jak to udělat, je mnoho. Přesto ČEZ vytvořil
extrémně vysoký zisk a hned oznámil, že příští rok v lednu bude opět zdražovat. Pokud toto není
jasný projev nenasytnosti a arogance vůči spotřebitelům, pak co ještě více k procitnutí potřebujete?
Žít bez elektřiny momentálně dlouhodobě nelze, možnost si vybrat dodavatele je de facto omezená
tím, že většina nakupuje právě od ČEZu. Takže jsme v koutě. Možná by pomohlo zestátnění podniků
vyrábějících elektřinu, to by však u moci nesměla být současná zpovykaná a zhýčkaná generace
politiků. U těch je třeba v případu snahy něco změnit začít. A to hned.

Drtivá inflace vysává naše úspory. O tom nelze pochybovat. Velký podíl na tom mají pohonné hmoty.
Přestože cena ropy není vyšší než před pár roky, při pohledu na účet za benzín či naftu se hroutíme.
Může za to rozprodej českých rafinérií a průmyslu s nimi spojenými. Ztratili jme samostatnost ve
velmi citlivé a strategické oblasti. A noví majitelé nám to dávají najevo. Maďaři (MOL), Poláci (Orlen-
Benzina), ale i zahraniční majitelé benzínových čerpadel. Přidejme i ty české, kteří si marži
nesmyslně nastavili tak, že je kartelová dohoda evidentní. I podprahová, k tomu se nemusí scházet. O
to více je třeba si vážit společnosti ONO a několika dalších převážně menších pumpařů. Ani tady
výběr dodavatele není nijak výjimečný, nicméně snaha tu je. Je třeba si připomenout, že velkým
zlodějem je tu opět stát, jehož požadavky tvoří polovinu ceny každého spotřebovaného litru
pohonných hmot.

Plyn je na tom podobně jako výše uvedené komodity. Dodavatelé spotřebitelům moc prostoru na
výběr neposkytují. Nákupy plynu v Rusku jsou u nás na rozdíl od jiných států EU nemožné, protože
válečná ideologie. Plyn odjinud je překupován tak, že jeho koncová cena je šílená a vláda místo
potřeby mít spokojené občany dělá vše proto, aby tomu bylo naopak. Navíc byly rozprodány naše
zásobníky (Topolánek, ODS), nepatří nám plynovody a vlastní ložiska jsou v poměru k spotřebě
miniaturní. Fiala & spol. proto razí bezuhlíkovou cestu získávání elektřiny a tepla, jenže perpetum
mobile dosud nikdo nevymyslel a bez něj jsme prostě v koncích. Pekarové kydy o svetrech a
úsporách vedou tak k nachlazení a vyšší nemocnosti, a upřímně, věří někdo z vás blábolům o tom, že
více jak 50% našich občanů radši zmrzne, než by stáli o plyn či ropu a uhlí z Ruska? Pokud ano,
dáváme vám ještě jednu dvě zimy a počkáme, zda li názor nezměníte. A to nám chtějí od roku 2030
zakázat topit uhlím a dřevem. Jde o další důkaz toho, že je třeba prostě zlikvidovat každého, kdo tu
vynáší do nebes Green Deal a opatření proti vymyšlené změně klimatu způsobené údajně člověkem.

Bankovní sektor patří k dalším výdobytkům snahy ovládat lidi. O tom už jsme psali mnohokrát.
Jestliže se ukázalo, že zkrachovalá burza s virtuálními měnami byla především pračkou na peníze
amerických Demokratů umožňující přes Ukrajinu vracet peníze zpět do USA do rukou části
politického spektra, pak není možné si dělat iluze, že by bankéři byli ti čistí. Postupné omezování
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služeb na pobočkách bank (pokladny) a zavádění karet a bezkontaktních plateb přes mobilní telefony
je důkazem toho, že se už brzy k hotovosti jen tak nedostaneme. To bude s nastupující generální
digitalizací konec všem svobodám. Mohli bychom pokračovat potravinářským průmyslem mixujícím
stále větší jedy, Big Pharmou a devastací zdravotnictví, zemědělstvím měnícím se na biologickou
laboratoř zasahující do lidské DNA. Také přípravou likvidace soukromé mobility odebráním možnosti
vlastnit dopravní prostředky. A navrch všeho tohoto tu je zvyšování daní jdoucích ruku v ruce
s větším utrácením státu za vyloženě kontraproduktivní kroky a záležitosti a pokus udělat z nás
všech totální a bezprizorní žebráky platící nájem za bydlení ve svých bytech a domech..

Klaus Schwab řekl, že budeme šťastní až nebudeme nic vlastnit. To první je chiméra, to druhé je
jejich cíl. Plno lidí to vše už ví, snaží se probudit většinu a přesvědčit ji, že je třeba se nám
připravovanému osudu vzepřít. Musíme začít národním obrozením napříč jednotlivými státy EU,
svržením stávajících vlád táhnoucích nás do války, inflace a nesvobody, pokračovat změnou
volebních a kontrolních systémů, především nastavit hmotnou zodpovědnost pro státní představitele
a politiky, také přehodnocením významu bank a zahraničních institucí na jednotlivých územních
celcích. Vrátit státu schopnost být dobrým správcem, regulátorem a zodpovědným subjektem.
Odměny politikům musí vycházet z úspěšných rozpočtů a výsledků hospodaření, zároveň ze
spokojenosti občanů. Musíme požadovat v případech sporů občan versus stát neutralitu policistů i
armády. A nakonec je třeba změnit zákony, jejich množství a dopady na prosté lidi. To je cesta, po
které se musíme vydat, chceme li zachovat lidskou důstojnost. K tomu je třeba se spojit a ukázat, že
v davu lidí táhnoucích za jeden provaz je stále dost síly.
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